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تجسمی

 آیین پایانی بیستمین جشن تصویر سال با حضور 
جمع��ی از چهره ه��ای فرهن��گ و هنر و مخاطبان 
بعد از ظهر جمعه � یازدهم اس��فندماه 1۴0۲ � در 
س��الن اس��تاد ش��هناز خانه هنرمندان ایران برگزار 
ش��د. ب��ه گزارش ایس��نا، ای��ن مراس��م با پخش 
کلیپ هایی از ادوار گذشته آغاز شد. محمد مهدی 
عسگرپور)مدیرعامل خانه هنرمندان ایران( در این 
مراسم گفت: در ابتدا باید از آقای صمدیان به خاطر 
تمام فعالیت هایی که در این س��ال ها داش��ته است، 
سپاس��گزار باش��یم. در واقع جشن تصویر سال تنها 
بخ��ش یا عصاره ای از فعالیت های او بوده اس��ت. 
ایش��ان در حوزه های مختلف همیش��ه فعال بوده و 
نشانی از خود باقی گذاشته است که ان شاءالله ادامه 
داشته باشد. وقتی کلیپ تصویری مرور سال های 
گذشته این جشن را می دیدم؛ حس می کردم همه 
چیز متفاوت شده و این اتفاقات هزار سال پیش رخ 
داده اس��ت. در حالی که همه آنها برای همین چند 
سال پیش بوده است. او افزود: یعنی تا همین چند 
سال پیش ما شکل دیگری داشتیم و اکنون اساسا 
ب��ا چی��ز دیگری مواجهیم. گرمایی در بس��یاری از 
فعالیت های آن سال ها وجود داشت که مقایسه اش 
با امروز، کمی ما را به افس��ردگی نزدیک می کند. 
ب��رای اینکه امیدوار باش��یم بای��د بگویم که حس 
می کنم که انگار ما در گودی نمودار هستیم. همین 
نشان می دهد که نیاز به پوست اندازی در بسیاری 
از مس��ائل داریم تا حداقل دوباره به همان ظرفیت 
بس��یار بالایی که در حوزه های مختلف داش��تیم، 
برگردیم. مدیرعامل خانه هنرمندان ایران در ادامه 
بیان کرد: در واقع اکنون در بسیاری از حوزه ها در 
حال تلاش هستیم تا برگردیم به روزهای خوبی که 
قبلا داشتیم. الان خیلی بحث رشد مطرح نیست؛ 
بلک��ه بحث پیدا کردن دوره های خوبی اس��ت که 
قبلا تجربه کردیم تا بتوانیم دوباره به آنجا برسیم 
و بعد به این فکر کنیم که رو به جلو حرکت کنیم. 

درب��اره رس��یدن به بیس��تمین 
دوره نی��ز بای��د بگویم که گاهی 
ممکن است باری را در ذهن آدم 
ایج��اد کند. عس��گرپور در ادامه 
صحبت های��ش گفت: به خاطر 
دارم در دوره 1۴ یا 1۵ جشنواره 
ک��ودک، دبی��ری آن را برعهده 

داش��تم. در آنجا می گفتند با تطبیق این جش��نواره 
با س��ن آدم ها می گفتند این جش��نواره به نوجوانی 
رسیده است. حالا که جشن تصویر به بیست سالگی 
رسیده است، انگار جشنواره به جوانی رسیده است. 
اما واقعیت این اس��ت که در برگزاری جش��نواره و 
س��ختی هایی که اساسا برگزاری رویدادهایی این 
چنینی قبلا داشت، اکنون غیرقابل انجام شده است. 
به همین دلیل شاید نتوان با عدد سنی آدمیزاد آنها 
را سنجید. به صورتی که اگر اکنون جشنواره ای به 
سومین دوره برسد، می توانید بگویید که فیلمساز به 
بلوغ رسیده است. او ادامه داد: البته گاهی اوقات هم 
برعکس اس��ت. ممکن است جشنواره هایی داشته 
باشیم که با وجود اینکه بیش از ۴0 دوره آن برگزار 
شده است، هنوز کودک است. مانند جشنواره فجر 
و بسیاری از جشنواره هایی که سال گذشته برگزار 
ش��ده اند. بنابراین بر مبنای تعدادی از پارامترهایی 
که بخشی از آنها را ما می توانیم بفهمیم و بخشی 
دیگر را نمی توانیم، بنابراین س��ن رویدادهای این 

چنین را نمی توان با سن آدمیزاد مقایسه کرد.
  ای��ن تهیه کنن��ده س��ینما در ادام��ه بیان کرد: فکر 
می کن��م تجرب��ه ای که در ۲0 دوره جش��ن تصویر 
س��ال کس��ب شده اس��ت، می تواند دو سه نسل را 
ش��امل ش��ود. اساسا با این کار گنجینه  بزرگی را به 
وجود آوردید. به همین دلیل نقش مشخص و موثر 
آقای صمدیان را می توان فهمید؛ ایشان به تنهایی 
ایس��تاده و در تمام این س��ال ها، کارهای بسیاری 
انجام داده است. ما سرمایه های فراوانی داشتیم که 

اکنون بسیاری را از دست دادیم 
اما هنوز سرمایه هایی هستند که 
باید قدر آنها را دانس��ت و امیدوار 
باش��یم و کمکشان بکنیم تا کار 
خود را درست انجام دهند. سیف 
الله صمدیان )دبیر جشن تصویر 
سال( با بیان اینکه محمدمهدی 
عس��گرپور یکی از نجیب ترین فرهنگیان مسئول 
کش��ور بوده که دیده  اس��ت، درباره ادامه دار بودن 
جش��ن تصویر س��ال و رس��یدن آن به دوره بیستم، 
گف��ت: ب��دون تع��ارف اصل تصویر س��ال نه خانه 
هنرمندان و نه امثال صمدیان اس��ت، در واقع این 
اعتمادی بود که هنرمندان به این اتفاق داش��تند. 
حف��ظ ای��ن اعتماد، اول به خود هنرمندان و دوم به 
این مجموعه و بعد داشتن سرپناهی مربوط می شد 
که واقعا در تمام این س��ی س��ال که تصویر را راه 
انداختیم، در کنار ما بود. در حالی که سرپناه یا جای 
امن فرهنگی در این کشور خیلی کم است. او افزود: 
در واق��ع از زمان��ی که آق��ای بهروز غریب پور خانه 
هنرمندان را بنیان گذاش��ت، پایه گذاری جایی شد 
که با وجود اینکه گاهی اوقات بودجه های آنها قطع 
می شد، در هیچ دولتی نتوانستند به بنیان، استقلال 
و امنی��ت جای��گاه آن لطمه بزنند. اکنون هنوز خانه 
هنرمن��دان روی پای خ��ود بوده اما می دانیم که با 
چه مش��کلات اقتصادی درگیر است. صمدیان در 
ادام��ه صحبت های��ش گفت: با دیدن تصاویر مرور 
دوره های گذش��ته، خاطرات تلخ و ش��یرینی برایم 
زنده شد. باید بگویم در مرور جشن تصویر، نمی توان 
چه��ره درخش��انی را پیدا ک��رد که در ادوار مختلف 
این جش��نواره ش��رکت نکرده باشد یا جز داورهای 
م��ا نبوده باش��د. حت��ی زمانی که جش��نواره های 
دیگ��ر تحریم ش��ده اند، هنرمندان در اینجا حضور 
پیدا کرده اند. خیلی عجیب اس��ت که ما در بیس��ت 
س��الگی جشن تصویر سال، اسپانسر هم نداشتیم؛ 

در واقع س��ال های گذش��ته جامعه دوس��ت داشت 
که در کار فرهنگی س��هیم باش��د اما امسال چنین 
میل��ی ه��م دیگر وجود ندارد. چون محدودیت ها و 
تنگ نظری ها به جایی رس��یده که حتی می توانم 
باور کنم، تلویزیون و بچه های تلویزیون اصلا خبر 
ندارند که چنین رویدادی در حال برگزاری است تا 
بیایند و در گالری ها قدم بزنند و ۲0 س��ال گذش��ته 
خودمان را ببینند. خیلی عجیب اس��ت.  او در ادامه 
با انتقاد از صداوسیما عنوان کرد: ما صداوسیمایی 
داریم که دلمان خوش است برای همه ماست. واقعا 
حیف است. البته دلسردکننده نمی تواند باشد؛ چون 
ظاهرا دل های ما س��نگی اس��ت که این اتفاقات به 
آن اثر نمی کند.  در ادامه مراس��م س��امان احتشامی 
ب��ه اج��رای قطعات موس��یقایی با پیان��و پرداخت. 
صمدی��ان در ادام��ه این برنامه گفت: از اولین دوره 
که جمع ش��دیم و گفتیم حال که جایی برای مرور 
آثار نیست، می توانیم تحت عنوان تصویر سال این 
کار را انجام دهیم،  این جشن شکل گرفت و امروز 
خوشبختانه تجمیع فعالیت انجمن های مختلف به 
ویژه گرافیک، کاریکاتور، عکس و سینما در تصویر 
سال رخ می دهد. به صورتی که هر سال بزرگانی در 
این شاخه ها حداقل یک کار به ما داده اند. او افزود: 
امسال با این پرسش که چرا به عقب بر نمی گردیم؛ 
مرور ۲0 سال گذشته را در نظر گرفتیم. جشن امسال 
یک مرور ۲0 ساله است. البته در بخش موبایلی نیز 
آثار تازه دریافت کردیم که برای آن حدود ۵ هزار اثر 
رسید اما در نهایت کمی بیشتر از ۳00 اثر پذیرفته 
ش��د. دبیر بیس��تمین جش��ن تصویر سال در بخش 
دیگری از صحبت هایش با تشکر از لیلا ابراهیمی، 
عکاس خانه هنرمندان، درباره او گفت: درباره لیلا 
ابراهیمی و نقش او در خانه هنرمندان هرچه بگویم، 
کم گفته ام. ناظر تمام اتفاقات سال های گذشته بوده 
است و هنرمندان بسیاری از دریچه لنز او ثبت شده 

است که اکنون دیگر نیستند. 

تئاتر

   علی کوزه گر که این روزها نمایش »یکی نبود، یکی 
بود« را روی صحنه می برد، با تاکید بر دش��واری های 
اج��رای ای��ن نمایش گفت: در این پروژه تازه به حرف 
دکتر رفیعی رسیدم که می گوید، کارگردان تنهاترین 
آدم اس��ت. او که در این س��ال ها در حوزه طراحی نور 
فعالی��ت ک��رده و با اجرای ای��ن نمایش دومین تجربه 
کارگردانی خود را روی صحنه برده است، در گفتگو با 
ایسنا از پروسه اجرای این اثر نمایشی گفت و تاکید کرد 

که مهم ترین جبهه ای که می توانیم حرف مان را بزنیم و نقدمان را مطرح کنیم، 
صحنه تئاتر اس��ت. کوزه گر درباره حضورش در عرصه کارگردانی توضیح داد: 
همیش��ه دوس��ت داشتم کارگردانی کنم. رشته تحصیلی ام کارگردانی سینماست 
و بسیار علاقه مند بودم تا سینما و تئاتر را به هم نزدیک کنم. می دانم این اتفاق 
به طور کامل رخ نمی دهد ولی خیلی دلم می خواست تکنیک های روز سینمای 
دنیا را به تئاتر بیاورم. این کارگردان با اش��اره به ش��یوه اجرای نمایش قبلی اش، 
»مکبث« ادامه داد: از آنجاکه بیشتر در زمینه تکنیک سررشته دارم، معمولا هم 
ایده هایم حول همین محور می چرخد. همچنانکه در نمایش »مکبث« هم ما پرده 
سینما را به تئاتر آوردیم. بنابراین دوست دارم تکنیک های جدید دنیا را در تئاتر 
خودمان دنبال کنم. تجربه ای که در کشورهای دیگر داشته ام، نشان می دهد که 
تئاتر روز دنیا گاه محتوای ضعیفی دارد ولی از نظر تکنیکی خیلی قوی هستند و 
مخاطب را میخکوب می کنند. ما در این زمینه خیلی تازه کاریم و دوست داشتم 

این حوزه را تجربه کنم. او در پاسخ به این پرسش که 
تمایلی ندارد در زمینه کارگردانی س��ینما فعالیت کند، 
گفت: پیش از اینکه در دانشگاه، رشته سینما بخوانم، 
فیلمسازی خیلی وسوسه ام می کرد. در بچگی در چند 
فیلم بازی کرده بودم و در بزرگسالی هم تجربه حضور 
در برخی از فیلم های س��ینمایی مانند »آقا یوس��ف« را 
داش��تم و در چن��د فیلم کوتاه ه��م طراحی نور کرده ام 
ولی تئاتر، جنس دیگری دارد و مرا به جهانی متفاوت 
می برد. پروس��ه با هم بودن در تئاتر و فعالیت گروهی برایم بس��یار جذاب اس��ت. 
تئاتر را با حمید پورآذری شروع کردم. آن پروسه تمرین را دوست دارم ولی سینما 
خشک تر و مصنوعی تر است. کوزه گر درباره اینکه آیا معتقد نیستید تکنیک، تئاتر 
را از ذات انسانی خود دور می کند، توضیح داد: پیش از ما، بکت، بازیگر را از تئاتر 
حذف کرده است. نگاه من از نوعی دیگری است چون با تعدادی از کارگردانان 
معاصر جهان کار کرده ام، کمی تازه تر و معاصرتر می بینم. البته کاری که می کنم، 
یک نوع تجربه اندوزی است و درست و غلط آن را نمی دانم. البته می دانم درام 
نمایش ما چه ایرادهایی دارد این بضاعت ماست و برایمان مهم بود که این کار 
به انجام برسد. این فعال تئاتری اضافه کرد: شاید مخاطب عادی، نمایش ما را 
پس بزند و شاید مخاطب اروپایی بهتر با نمایش ما ارتباط برقرار کند چون بارها 
چنین نمایش هایی دیده است. شخصا معتقدم وقتی نیمی از مخاطبان نمایشی 

را دوست داشتند و نیمی دیگر دوست نداشتند، آن کار موفق است. 

نیاز به پوست اندازی داریم 
محيط زیست

 معاون محیط زیست دریایی سازمان حفاظت 
محیط زیست با اشاره به نتایج خوب به دست آمده 
از اجرای طرح بین المللی حفاظت از تالاب های 
ای��ران در حوضه ه��ای آبری��ز دریاچه ارومیه و 
دو تالاب ش��ادگان و بختگان، از تلاش برای 
گس��ترش آن به نقاط دیگر کش��ور خبر داد. به 
گزارش ایسنا، همکاری سازمان محیط زیست 
و برنامه توسعه ملل متحد از سال ۸۵ در قالب 
طرح بین المللی حفاظت از تالاب های ایران با 
هدف حفاظت و احیای اکوسیستم های تالابی 
کشور آغاز و این طرح در فاز بعدی از سال 1۳96 
با مش��ارکت مالی دولت ژاپن فعالیت های خود 
را به صورت متمرکز با محوریت مدیریت پایدار 
مناب��ع آب و خ��اک در حوضه های آبریز دریاچه 
ارومی��ه و دو ت��الاب ش��ادگان و بختگان انجام 
شد. با توجه به نتایج به دست آمده محمدصادق 
معتمدی��ان - دبیر کارگروه ملی نجات دریاچه 
ارومیه  - در نامه ای به حس��ین امیرعبداللهیان 
- وزی��ر ام��ور خارجه - خواس��تار تمدید و جلب 

حمای��ت مال��ی در جهت تداوم طرح حفاطت از 
تالاب ه��ای ایران ب��ه منظور تکمیل اقدامات، 
بسط و توسعه در افق 10 ساله آتی شد. مجتبی 
ذوالجودی در گفت و گو با ایسنا درباره آخرین 
رایزنی های انجام شده برای جلب همکاری های 
بین المللی به منظور تداوم اجرای طرح حفاظت از 
تالاب های ایران اظهار کرد: این طرح  یک برنامه 
چند ساله بوده و مدت زمان آخرین برنامه ای که 
تنظیم کردیم پنج ساله بوده است. حامی اصلی 
آن دولت ژاپن بود که به طور داوطلبانه مشارکت 
کرد تا هم از حمایت مالی و هم از تجارب آن ها 
استفاده کنیم. سه سال از اجرای این طرح تمام 
شده است. معاون محیط زیست دریایی سازمان 
حفاظت محیط زیست اضافه کرد: برای اجرای 
این برنامه طی دو سال باقیمانده، با دولت ژاپن 
و با سایر دولت هایی که در این زمینه تمایل به 
همراهی با جمهوری اسلامی ایران هستند در 
حال رایزنی هستیم تا بتوانیم این پروژه را به نحو 

احسن ادامه بدهیم. 
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نوبت اول نقل و انتقال لنج باری به شماره ثبت 13258 - بندرعباس
 به اس��تناد رونوش��ت س��ند ش��ماره 9۲0۸1 مورخ 1۴0۲/11/1۵ با شناسه سند 
1۴0۲11۴۵696۲0000۳9 دفتر اسناد رسمي 1۵ بندر دیر خانم رقیه بردستاني 
فرزند علي تمامی ش��ش دانگ س��هام خود در مالکیت لنج باری به ش��ماره ثبت 

1۳۲۵۸ - بندرعب��اس را ب��ه آقای��ان مرتضي و مصطفي ابراهیمي تنها فرزندان 
عبدالرضا انتقال قطعي داده است.

 مراتب به استناد ماده ۲۵ قانون دریایی ایران آگهی می گردد.

شناسه آگهی: 1678866

فراخوان مناقصه عمومی خرید خدمات

اداره کل زندانهای اس��تان قزوین در نظر دارد مناقصه عمومی خدمات؛ طبخ و 
توزیع غذای مددجویان، تعمیر و نگهداری تاسیسات و زیر ساخت های مربوط به 
انتقال و توزیع مصرف انرژی )گاز و برق(، آب و پساب زندان، خدمات تخصصی 
بهداشت و درمان )درمان جسم و روان( و متادون درمانی مددجویان و واگذاری 
امور فرهنگی، دینی و تربیتی زندانیان را به صورت دو مرحله ای در قالب سامانه 
تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به شماره مناقصه ۲00۲00۳11۵000009 
الی ۲00100۳11۵00001۲ به آدرس www.setadiran.ir برگزار نماید.

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سامانه: از مورخه1۴0۲/1۲/1۳ 
تا مورخه 1۴0۲/1۲/1۷ می باشد.

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: تا ساعت 1۴ مورخه1۴0۲/1۲/۲۷ می باشد.
زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 9 صبح مورخه1۴0۲/1۲/۲۸ می باشد.
نوع و مبلغ تضمین شرکت در مناقصه : در اسناد مناقصه درج گردیده است.

آدرس: قزوین- بلوار شهید قاسم سلیمانی- بلوار پرستار اداره کل زندانهای 
استان قزوین. تلفن 0۲۸-۳۳6۷۳90۴ 

اطلاعات تماس س�امانه س�تاد برای انجام مراحل عضویت در 
سامانه: مرکز تماس 1۴۵6

-ضمناً اطلاعات مناقصه فوق در پایگاه ملی مناقصات درج گردیده است.

 

روابط عمومی اداره کل زندانها و اقدامات تامینی و تربیتی استان قزوین
شناسه آگهی: 1678825
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نوب
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